
Molekulárna biologička Soňa Peková
upozorňuje, že očkovanie proti koronavírusu
bude zrejme k ničomu: Gény koronavírusu sa
rýchlo menia. Efektivita vakcíny sa bude
blížiť k nule
- CZ24 News | 1. května 2020

ČESKO: Uznávaná česká molekulárna biologička Soňa Peková najnovšie prišla s ďalšou zaujímavou
informáciou. Tvrdí, že s novou vakcínou proti koronavírusu, ktorú sa snažia farmaceutické
spoločnosti vytvoriť, môže byť veľký problém. Koronavírus totiž podľa nej veľmi rýchlo mení svoje
gény a teda vakcína sa zrejme minie účinku

Odborníčka na molekulárnu biológiu Soňa Peková šokovala verejnosť svojim tvrdením, že nový
koronavírus, ktorý spôsobuje chorobu Covid-19, nevyzerá ako prírodný, ale ako umelo vytorený.

Peková, ktorá tento koronavírus skúmala, tvrdí, že má charakteristiky, ktoré nevyzerajú ako prírodné
a pravdepodobne bol neopatrnosťou vypustený z laboratória, ktoré sa nachádza práve v čínskom
meste Wu-chan, čo bolo prvotné epicentrum tejto nákazy.

„Fakt je, že ten vírus ma určité genetické charakteristiky. Už vieme, že má niektoré sekvencie, ktoré
sa normálne v bežných izolátoch koronavírusu nevyskytujú,“ povedala Peková.

A dodala: „V mojich očiach to trochu vyzerá ako nejaký náhodný únik nešťastnou náhodou z nejakého
laboratória, pretože skutočne tam v tom mieste, v tom epicentre je laboratórium, v ktorom sa s týmto
vírusom pracuje a to všetko ukazuje tým smerom, ale to je na úrovni hypotéz. Ale ten genóm nás
trochu presviedča o tom, že prírodný izolát to zrejme nebude.“

Najnovšie prišla s ďalším vyjadrením, ktoré zrejme nepoteší zástancov povinného očkovania. Mnoho
ľudí a politikov vkladá veľké nádeje do výroby vakcíny proti koronavírusu. O vytvorenie vakcíny sa
snažia vedci po celom svete, ich snaha však nakoniec môže byť márna.

Česká virologička Soňa Peková totiž upozorňuje, že koronavírus veľmi rýchlo mení svoje variácie a
vytvoriť nejakú univerzálnu vakcínu je zrejme nemožné:

„Tento koronavírus má približne 3-krát vyššiu replikáciu, ako sa vrtí a tvorí to svoje potomstvo, než
normálny netopierí koronavírus.“

Podľa Pekovej sa týmto spôsobom preto vírus rýchlo mení:

„RNA genómy sú chybové a každá taká chyba môže spôsobiť to, že vlastne gény, ktoré sú
štrukturálne a kódujú bielkoviny toho vírusu, sa pozmenia,“ povedala Peková v rozhovore pre český
rozhlas.

Vakcína proti koronavírusu bude preto podľa nej zrejme k ničomu:

„Tie typické klasické vakcíny sú zamerané na bielkoviny obalu, takže môže sa s veľkou
pravdepodobnosťou stať, že pokiaľ niekto vyvinie za tie obrovské financie a všetko, čo to obnáša,
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nejakú vakcínu proti konkrétnemu tzv. epitopu, proti niektorej konkrétnej časti toho vírusu, no tak za
chvíľu sa môže stať, že tá vakcína funkčná nebude, pretože sa ten vírus zmení pod rukami.“

Pekovej pripadá, že vývin vakcíny je len akoby na ukľudnenie obyvateľstva:

„A naviac to sú tie slizničné vírusy, oni majú tak obrovskú heterogenitu, aj tie normálne ľudské
koronavírusy, je také množstvo tých podkmeňov, podtypov, že vlastne robiť proti tomu vakcínu je
proste len taká streľba, akoby len aby sa niečo robilo, len aby ľudia neboli zdesení, ale myslím si, že
efektivita toho sa bude blížiť k nule, alebo bude veľmi nízka.“

Vyjadrenia Pekovej ohľadom vakcíny si môžete vypočuť vo videu v čase od 17. minúty:
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